



KERAJAAN MALAYSIA  
KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI ASAS TANI  
BAHAGIAN PENGAIRAN DAN SALIRAN PERTANIAN



**NOTIS SEBUTHARGA**

Sebutharga adalah dipelawa kepada Kontraktor Bumiputera yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam Gred kategori dan Pengkhususan yang berkaitan serta dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja berikut :

Bil.	Butir-Butir Tawaran (No Dan Tajuk Sebutharga)	Harga Dokumen Tawaran	Tempat dan Tarikh Dokumen diedarkan	Syarat Pendaftaran	Tarikh dan Tempat Lawatan Tapak	Tempat, Tarikh Dan Waktu Sebutharga Tutup
1	<b>MOA/BPSP/05/2018(SH)</b>  <b>KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN SISTEM ALAT ANGKAT PINTU AIR DAN KERJA- KERJA BERKAITAN DI SKIM PENGAIRAN SEBERANG PERAK, PERAK</b>	RM 20.00	Pejabat IADA Seberang Perak, KM 1, Jalan Tanjung Tualang, 36800 <b>Kampung Gajah, Perak Darul Ridzuan.</b>  Tarikh: <b>MULAI 02 Ogos 2018 (KHAMIS)</b> selepas lawatan tapak	i. Berdaftar dengan CIDB  ii. Memegang Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK)  iii. Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)  vi. Sijil Taraf Bumiputera yang masih sah (kesemua Sijil hendaklah masih SAH tempoh)  <b>Gred : G1 (Berdaftar dalam Daerah Perak Tengah, Negeri Perak sahaja)</b>  <b>Kategori : ME Pengkhususan: M20 : Penyelenggaraan Am Mekanikal</b>  <b>ATAU M15 : Kelengkapan Mekanikal Pelbagai</b>	<b>LAWATAN TAPAK WAJIB OLEH PEMILIK SYARIKAT (Hanya Penama di dalam Sijil Pendaftaran Kontraktor (PPK) dibenarkan)</b>  <b>02 Ogos 2018 (KHAMIS)</b> Masa : 10.30 pagi  <b>Berkumpul di Bilik Mesyuarat</b>  Pejabat IADA Seberang Perak, KM 1, Jalan Tanjung Tualang, 36800 <b>Kampung Gajah, Perak Darul Ridzuan.</b>	<b><u>Peti Tawaran Sebutharga</u></b>  Pejabat IADA Seberang Perak, KM 1, Jalan Tanjung Tualang, 36800 <b>Kampung Gajah, Perak Darul Ridzuan.</b>  <b>10 Ogos 2018 (JUMAAT)</b>  Sebelum atau pada jam 12.00 Tengahari

Dokumen Sebutharga hanya akan dikeluarkan kepada **KONTRAKTOR YANG PENAMA SEPERTI DALAM SIJIL PENDAFTARAN LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN MALAYSIA (CIDB) SAHAJA**. KONTRAKTOR hendaklah membawa Sijil Pendaftaran **ASAL** beserta **SATU (1) SALINAN** bagi Sijil-sijil berkenaan di atas semasa lawatan tapak atau semasa untuk memperolehi Dokumen Sebutharga.

  
PENGARAH  
BAHAGIAN PENGAIRAN DAN SALIRAN PERTANIAN  
KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI ASAS TANI MALAYSIA